November 26th, 2019

To Whom It May Concern 敬启者

We hereby certify that Agilent Medical Technologies (Shanghai) Co., Ltd., registered at 2F, Building1, No. 412, Yinglun Road, China (Shanghai) Pilot Free Trade Zone, is an affiliate company of Dako Denmark ApS and both companies are wholly owned subsidiaries of Agilent Technologies, Inc. Agilent Medical Technologies (Shanghai) Co., Ltd. is authorized by Dako Denmark ApS to sell Dako products in China. As for products that are registered as medical devices, this authorization is valid only when Agilent Medical Technologies (Shanghai) Co., Ltd obtains and holds a valid medical device trading license which allows it to sell Dako Products in China

丹麦丹科私人有限公司兹证明,注册于中国(上海)自由贸易试验区英伦路 412 号 1 幢二层的安捷伦医疗科技(上海)有限公司系丹麦丹科私人有限公司的关联公司,二者同为美国安捷伦科技有限公司的全资子公司。安捷伦医疗科技(上海)有限公司经丹麦丹科私人有限公司授权在中国销售丹麦丹科私人有限公司产品。对于医疗器械产品而言,此授权仅在被授权公司取得医疗器械经营许可证且该许可证允许其销售被授权产品时有效。

Dako Denmark ApS 丹麦丹科私人有限公司

Name : Simon Østergaard Title: CEO, VP Pathology

\*This document is executed in three original copies.



Date: November 25, 2019

To Whom It May Concern 敬启者

We hereby certify that Agilent Medical Technologies (Shanghai) Co., Ltd., registered at 2F, Building1, No, 412, Yinglun Road, China (Shanghai) Pilot Free Trade Zone, is an affiliate company of Dako North America, Inc. and both companies are wholly owned subsidiaries of Agilent Technologies, Inc. and that Agilent Medical Technologies (Shanghai) Co., Ltd. is authorized by Dako North America, Inc. to sell Dako products in China. As for products that are registered as medical devices, this authorization is valid only when Agilent Medical Technologies (Shanghai) Co., Ltd obtains and holds a valid medical device trading license which allows it to sell.

美国丹科北美有限公司兹证明,注册于中国(上海)自由贸易试验区英伦路412号1幢二层的安捷伦医疗科技(上海)有限公司系美国丹科北美有限公司的关联企业,二者同为美国安捷伦科技有限公司的全资子公司。安捷伦医疗科技(上海)有限公司经美国丹科北美有限公司授权在中国销售美国丹科北美有限公司产品。对于医疗器械产品而言,此授权仅在被授权公司取得医疗器械经营许可证且该许可证允许其销售被授权产品时有效。

Dako North America, Inc.

美国丹科北美有限公司

Name: P. Diana Chiu

Title: Vice President & Assistant Secretary



Agilent Technologies Singapore (International) Pte. Ltd. No. 1 Yishun Avenue 7 Singapore 768923

(65) 6377 1688 telephone (65) 6270 8372 facsimile www.agilent.com

26 November 2019

To Whom It May Concern 敬启者

We hereby certify that Agilent Medical Technologies (Shanghai) Co., Ltd., with registered office at 2F, Building1, No. 412, Yinglun Road, China (Shanghai) Pilot Free Trade Zone, is an affiliate company of Agilent Technologies Singapore (International) Pte. Ltd. Both companies are wholly owned subsidiaries of Agilent Technologies, Inc. and that Agilent Medical Technologies (Shanghai) Co., Ltd. is authorized by Agilent Technologies Singapore (International) Pte. Ltd. to sell Agilent products in China. As for products that are registered as medical devices this authorization is valid only when Agilent Medical Technologies (Shanghai) Co., Ltd. obtain and hold a valid medical device trading license which allows it to sell.

安捷伦科技新加坡(国际)私人有限公司兹证明·注册于中国(上海)自由贸易试验区英伦路412号1幢二层的安捷伦医疗科技(上海)有限公司系安捷伦科技新加坡(国际)私人有限公司的关联公司·二者同为美国安捷伦科技有限公司的全资子公司。安捷伦医疗科技(上海)有限公司经安捷伦科技新加坡(国际)私人有限公司授权在中国销售安捷伦科技新加坡(国际)私人有限公司产品。对于医疗器械产品而言·此授权仅在被授权公司取得医疗器械经营许可证且该许可证允许其销售被授权产品时有效。

REG No.: 201815040D

Agilent Technologies Singapore (International) Pte. Ltd.

安捷伦科技新加坡 (国际) 私人有限公司

Name: Tan Chong Wee Bernard

Title: Director

\*This document is executed in three original copies.



November 25, 2019

To Whom It May Concern 敬启者

We hereby certify that Agilent Medical Technologies (Shanghai) Co., Ltd., registered at 2F, Building1, No.412, Yinglun Road, China (Shanghai) Pilot Free Trade Zone, is a wholly owned subsidiary of Agilent Technologies, Inc. and that Agilent Medical Technologies (Shanghai) Co., Ltd. is authorized by Agilent Technologies, Inc. to sell Agilent products in China. As for products that are registered as medical devices, this authorization is valid only when Agilent Medical Technologies (Shanghai) Co., Ltd obtains and holds a valid medical device trading license which allows it to sell.

美国安捷伦科技有限公司兹证明,注册于中国(上海)自由贸易试验区英伦路 412 号 1 幢二层的安捷伦医疗科技(上海)有限公司系美国安捷伦科技有限公司在中国的全资子公司。安捷伦医疗科技(上海)有限公司经美国安捷伦科技有限公司授权在中国销售美国安捷伦科技有限公司产品。对于医疗器械产品而言,此授权仅在被授权公司取得医疗器械经营许可证且该许可证允许其销售被授权产品时有效。

AGILENT TECHNOLOGIES, INC.

美国安捷伦科技有限公司

Name: P. Diana Chiu

Title: Vice President, Assistant General Counsel &

Assistant Secretary